
 1/3 

PRIMORSKO-GORANSKA ŽUPANIJA 
                    GRAD RIJEKA 
 
MJESNI ODBOR DRAGA 
VIJEĆE MJESNOG ODBORA 
 
KLASA:  026-02/15-08/7 
URBROJ:  2170/01-09-10-15-2 
Rijeka,  29.09.2015. 

 
 
 

ZAPISNIK 
SA 10. SJEDNICE VMO DRAGA 

 
10. sjednica VMO Draga održana je 29.09.2015. s početkom u 19,00 sati u prostorijama 

MO Draga, Brig 24. 
 
Sjednici su bili nazočni: 

 Hrvoje Slavić, predsjednik VMO 

 Bojan Mikuličić, zamjenik predsjednika VMO 

 Boško Slavić, član VMO 

 Vesna Pogorilić, član VMO  

 Ivica Širola, član VMO 
 

Ostali nazočni  
- Đurđa Smokvina, predsjednica Udruge penzionera Podružnice Draga 
- Dušanka Matajčić, blagajnica i članica Udruge penzionera Podružnice Draga 

Sjednici nisu bili nazočni: 
 
 

Usvajanje zapisnika sa 9. sjednice VMO Draga: 

 Zapisnik je jednoglasno usvojen. 
 

Sjednicu je otvorio predsjednik VMO i predložio slijedeći 
 

DNEVNI RED 
 
 

1. Rebalans Financijskog plana Vijeća Mjesnog odbora Draga za 2015. 
2. Priprema prijedloga programa rada Vijeća Mjesnog odbora Draga za 2016. 
3. Razno 
 
 

 
 
Dnevni red je prihvaćen jednoglasno, bez primjedbi.  
 
 
AD 1 
Predsjednik upoznaje da je potrebno donijeti Rebalans financijskog plana za 2015. godinu uz 
slijedeće obrazloženje: da se unutar programske aktivnosti Dan MO Draga promijene planirane 
pozicije Financijskog plana MO Draga za 2015. godinu. 
Programskom aktivnošću planiran je nastup Kazališne predstave KUD "Primorka", pa je za 
navedenu uslugu bila predviđena i planirana pozicija "ostale usluge", međutim zbog 
nemogućnosti njihovog nastupa, dogovoren je i održan cjelovečernji koncert Vivien Galletta i 
Voljena Grbca. Gospodin Voljen Grbac ponudio je Ugovor o glazbenom nastupu na njegovo 
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ime, te je potrebno izvršiti zamjenu pozicije na "Intelektualne i osobne usluge" u iznosu od 
3.563,48 kn. 
Dan MO Draga 

 pozicija 956 (ostale usluge) umanjuje se u iznosu  -  3.563,48 kn  

 pozicija 955 (osobne i intelektualne  usluge) povećava se u iznosu -  3.563,48 kn 

Ukupna vrijednost pojedinih programa kao i ukupna vrijednost Financijskog plana ostala je 
nepromijenjena samo je izvršena preraspodjela proračunskih pozicija. 
Zaključak:  
VMO Draga je jednoglasno usvojilo Rebalans financijskog plana za 2015. 
 
 
AD 2 
Predsjednik upoznaje da su na ovaj sastanak pozvane predstavnice penzionera Drage iz 
razloga što su to i zatražile, te Vijeće pozdravlja gđu. Đurđu Smokvinu i gđu Dušanku Matajčić i 
traži da ih upoznaju s razlogom njihova traženja da se pozovu na sastanak. Predsjednica 
umirovljenika objasnila je da su zatražile sastanak kako bi se uspostavila što bolja suradnja i 
komunikacija između Vijeća i novoizabranog vodstva udruge penzionera Drage. Gđa. Đurđa 
Smokvina konstatirala je da nema saznanja o bivšoj suradnji između udruge penzionera Drage i 
Vijeća, te se obraća kako bi uspostavili nadalje dobru zajedničku suradnju za njena rada u 
udruzi penzionera Drage. Nadalje konstatira da je već isto i potvrđeno ljetos pri realizaciji 
programa obilježavanja MO u kojem su sudjelovale i penzionerke s svojom izložbom radova, ali 
da želi da se isto nastavi i dalje, pa tako penzionerke planiraju početkom mjeseca listopada 
održati izložbu eko proizvoda te se traži potpora članova Vijeća MO. 
Članovi Vijeća upoznali su predstavnike podružnice umirovljenika Draga da su oni spremni na 
suradnju i dati podršku na svaku pokrenute inicijativu ali da ona bude jasna i definirana. Što se 
tiče pomoći oko održavanja eko izložbe, Vijeće će pomoći oko dobivanja suglasnosti i korištenja 
prostora za održavanje izložbe, međutim financijska sredstva su strogo namjenska i vezana su 
za planirani program rada Vijeća u 2015. godini, te se ona tako mogu i koristiti.  
Temeljem Odluke o načinu finaciranja djelatnosti mjesnih odbora na području Grada Rijeke 
Vijeća Mjesnih odbora za realizaciju svojih programa rada koriste sredstva iz Proračuna Grada 
Rijeke. Prijedloge programskih aktivnosti vijeća mjesnih odbora koja se financiraju sa pozicija 
Odjela za gradsku samoupravu i ostalih odjela gradske uprave upravu ocjenjuje Povjerenstvo. 
Kako Vijeće mjesnog odbora može provodi svoje aktivnosti u sklopu usvojenog Programa rada 
na svom području samostalno ili u suradnji s podoborima, udrugama, građanima a koje se 
provode u cilju podizanja kvalitete života i rada građana mjesnog odbora Vijeće zamoljava   
predstavnice udruge penzionera Drage da pismeno predlože programe koji žele da se održi u 
suradnji s Vijećem u 2016. godini , te da iste dostave tajnici, kako bi Vijeće bilo s istim upoznato 
prilikom pripreme svojih prijedloga programa a za koje je rok predaje 20. listopada 2016.  
Nakon što su upoznate s navedenim gđa. Đurđa Smokvina i gđa. Dušanka Matajčić obavezuju 
se da će do drugog tjedna dostaviti prijedloge programa koje bi željele da se realiziraju u 
suradnji s Vijećem MO. 
 
 
AD3 

 Vijeću mjesnog odbora Draga obratila se je mještanka Julka Dominko, Tomasići 19, s 
zahtjevom da se postavi zaštitni branik na pročelje njezinog stambenog objekta. U dopisu je 
navedeno da dolazi do učestalih oštećenja fasade kuće iz razloga što je isto uzrokovano 
najužim djelom prometnice nerazvrstane ceste kroz Dragu gdje vozači svojim osobnim 
automobilima čine štetu na objektu. 
Zaključak:  
VMO Draga se je jednoglasno složilo da se dopis gđe. Julke Dominko uputi nadležnoj službi tj. 
“Rijeka Prometu”. 
 

 Rijeka Promet uputio je dopis Vijeću MO u svezi razlike sredstava po prioritetima za 2015. 
godinu u kojem se navodi da se je po prioritetima MO Draga za 2015 godinu nakon provedenih 
postupaka te shodno planiranim i ugovorenim radovima pojavila razlika od 30.308,75 kn s PDV-
om koju je potrebno utrošiti u ovoj godini, te se traži od Vijeća da predloži poziciju koju je 
moguće realizirati. 
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Nakon kraće konzultacije članovi vijeća smatraju  
Zaključak:  
VMO Draga se je složilo da se kontaktira gosp. Leo Kurilić iz Rijeka Prometa te se zajednički na 
terenu obiđu lokacije kako bi se prema predloženom utvrdilo koja bi pozicija i njeno izvođenje 
radova iznosilo približno navedenom ostatku iznosa sredstva po prioritetima za 2015. 
 
 

 Vijeću Mjesnog odbora Draga obratili su se Ivanka i Branko Padjen, Pod Ohrušvom 4., u 
svezi zahtjeva da se dva kontejnera za smeće koja su smještena u blizini autobusne stanice 
Pod Ohrušvom (pravac prema Rijeci) premjeste na početak odvojka koji se sa ceste spušta 
prema bivšem Exportdrvu. 
Zaključak:  
VMO Draga je mišljenja da bi se prije svega svi mještani koji žive u blizini i koriste te kontejnere 
trebali izjasniti i složiti s novom predloženom lokacijom koja je udaljena, pa ako se bez znanja 
ostalih mještana iste premjeste, mogu se očekivati primjedbe jer je navedena lokacija udaljena i 
od prvih kuća. 
 

 Vijeću Mjesnog odbora Draga obratio se je Kickboxing klub "Draga" s zahtjevom da se za 
potrebe održavanja treninga odobri korištenje velike dvorane u Hrvatskom domu Draga bez 
naknade i to od 01.10.2015. do 31.12.2015. ponedjeljkom, srijedom i petkom od 18 sati do 21 
sat.  

 Vijeću Mjesnog odbora Draga obratila se je Karnevalska grupa "Draške maškare" s 
zahtjevom da se za potrebe održavanja sastanka karnevalske grupe i izradu kostima odobri 
korištenje prostorije - podruma u Hrvatskom domu Draga bez naknade i to od 01.10.015. do 
31.12.2015., petkom od 18 sati do 20 sati. 
Zaključak:  
VMO Draga je suglasno temeljem odredbi članka 8. Odluke o davanju na privremeno ili 
povremeno korištenje poslovnog prostora u objektima mjesne samouprave u vlasništvu Grada 
Rijeke i Zaključaka Gradonačelnika Grada Rijeke od 14. studenog 2014. i od 22. prosinca 2014. 
da Kickboxing klub "Draga" i Karnevalska grupa "Draške maškare" koristi prostor prema 
dostavljenom zahtjevu, te će se dana suglasnost dostaviti Odjelu za gradsku samoupravu i 
upravu u svezi sklapanja ugovora o korištenju prostora. 
VMO Draga je dalo suglasnost da se koristi prostor prema dostavljenim zahtjevima, te je dana 
suglasnost dostavljena Odjelu za gradsku samoupravu. 
 

 Predsjednik informira o sljedećim pristiglim mailovima: 
Odjelu gradske uprave za komunalni sustav prijavljeno je da su na sportskom igralištu u Dragi 
razbijeni golovi te su prosljeđene slike zatečenog stanja s terena kako bi se isto saniralo. 
 
Gđa. Ljubice Pavletić, Gušć 57., uputila je zahtjev u svezi potrebe da se postojeće izblijedile 
oznake na kolniku pojačaju - prefarbaju (ocrtane temeljem rješenja o invalidnosti djece). Isto je 
prosljeđeno gosp. Igoru Ausiliu u Rijeka Promet. 
 
Vijeću Mjesnog odbora Draga obratili su se mještani naselja Brig s primjedbom da je potrebno 
hitno ukloniti nepoželjnu vegetaciju i ambroziju, a koja se nalazi u naselju Brig i Pelinovoj Gori 
(na pokosu prugeu blizini volte u Pelinovoj Gori). Isto je proslijeđeno gosp. Željku Jurčiću u 
Hrvatske željeznice, RJ Zapad Rijeka. 
Zaključak:  
VMO Draga primilo na znanje. 
 
 
 
Sjednica je završila u 21,00 sati. 
 
 
 
Ovaj se zapisnik sastoji od tri (3) stranice. 

Zapisničar – referent za mjesnu samoupravu: 
Jasna Rendulić 

Predsjednik VMO „Draga“:  
Hrvoje Slavić 
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